



HEALTH MONITORING & MANAGEMENT

The following measures will be in effect when classes resume at TIS Macao:

- All people entering the school building (including staff, students and parents) must wear a face mask and have their body temperature checked.
- Temperature checking stations will be set up every day and anyone entering the school will have their temperature checked by school staff:
 - Temperature check stations set up at the NW and SW entrances.
 - A normal temperature reading is 37 degrees or 98.6 (97-99 Fahrenheit); a fever is considered to be above 37.5 degrees (100 Fahrenheit) or higher.
 - Anyone with a fever will not be able to enter the school and will be sent home and advised to seek medical attention as soon as possible.
- Staff, parents and visitors entering the school will be required to complete the government's 'Personal Health Declaration' on a daily basis, until further notified.
- Secondary students (grades 7 to 12) will be required to complete the government's 'Personal Health Declaration' on a daily basis, until further notified.
- Kindergarten and Primary students (PK to Grade 6) will complete the school health survey before returning to school.
- The health of staff and students will be monitored daily;
 - Students will follow regular attendance and registration procedures.
 - Staff will use regular absence reporting in Gibbon.
 - Absences due to sickness may be reported to the DSEJ daily.
- If a staff member, student or parent is sick:
 - Do not come to work/school - staff and students will book a sick day.
 - Wear a mask to prevent further spread.
 - Consult a doctor or get medical attention as necessary.
 - If showing the symptoms of coronavirus, you must seek immediate medical attention, report the illness to the school, and present a health certificate before returning to the school.
- If a student or staff member has a concern about their temperature during the school day, they will go directly to the School Nurse.
- All students, staff, parents and visitors are required to wear masks throughout the school day, in all work spaces and classrooms, while on campus.



- ❑ All students, staff, parents and visitors will do their best to avoid large group gatherings while on the school campus. No loitering on the school campus will be permitted.
- ❑ All students, staff, parents and visitors are requested to practice good hand hygiene frequently (soap and water for 20 seconds when possible, otherwise alcohol hand rub) and avoid touching the mouth, nose and eyes.
- ❑ Students and staff will not have lunch together in the school canteen. Students will have lunch in their own classrooms. Accommodations will be made where necessary to ensure social distancing.



健康監察與管理

以下是澳門國際學校復課後的安排：

- ❑ 全部進入學校的人（包括教職員、學生及家長）都必須配帶口罩，並檢查體溫。
- ❑ 學校每天都設體溫檢測站，任何進入學校的人都必須接受職員的體溫檢查：
 - 南翼及北翼出入口均設有體溫檢測站。
 - 正常體溫為37度或98.6度（華氏97-99度）；超過37.5度（即華氏100度）者則屬於發燒。
 - 任何人發燒均不得進入學校，並應即時回家，並建議儘快就醫。
- ❑ 教職員、家長以及訪客每次進入校園前必須填寫衛生局的「個人健康聲明」，直至另行通知。
- ❑ 中學生（初一至高三）每天回校時必須向保安展示填寫完的「個人健康聲明」截圖，直至另行通知為止。
- ❑ 幼稚園至小六學生復課前需要完成學校的健康調查。
- ❑ 每天監察教職員及學生的健康狀況；
 - 學生的返學及上課時間不變。
 - 教職員會在Gibbon系統記錄缺席情況。
 - 學校或會將因病缺勤的學生報告上交給教青局。
- ❑ 若有教職員、學生或家長生病：
 - 請不要回校上班／上課 - 教職員及學生必須事先請假。
 - 帶口罩以免病菌傳播。
 - 如有需要，應立即求醫。
 - 若出現新型冠狀病毒感染病徵，必須儘快求醫，並向學校匯報情澳，並回校時出示健康證明書。
- ❑ 若學生或教職員在上學／上班途擔憂自身的體溫變化，請直接前往護士室。
- ❑ 全體學生、教職員、家長以及訪客在進入學校至離開前必須全程配帶口罩，包括辦工室、課室等地方。
- ❑ 全體學生、教職員、家長以及訪客在學校內應盡量避免大型聚集。不得在校園內閑逛。
- ❑ 全體學生、教職員、家長以及訪客應經常保持良好的手部衛生（用肥皂及清水搓手20秒，或用酒精搓手），並避免接觸口鼻及眼睛。
- ❑ 學生及教職員不允許在學校飯堂午膳。學生會在自己的課室午膳。必要時會提供住宿以確保社會距離。